
 

 

Styrelsemöte   2016‐11‐07       
Kommande möte  9 januari 
Eldfesten    måndag 5 december kl 17.30 
 

Närvarande: Kajsa, Anders, Eva‐Britt, Catarina och Maria 

 

Mötet öppnades 
 

Val av justerare: Catarina 
 

Godkännande av dagordning 
 

Kassörens rapport 
Eva‐Britt har tagit fram ett excel‐dokument som redovisar ekonomiska läget. Ekonomin ser god ut. 
Anders skickar ut länk till budgeten, till styrelsen. 
Vi planerar att medlemmars inbetalningar skall gå in på Ekobanken och att vi stänger plusgiro‐kontot 
(1 januari). Då blir det nytt inbetalningsnummer. 
Vid vårt inträde i Ekobanken betalade vi en grunddel á 1000:‐, vid eventuellt utträde återfås 900:‐. 
 

Medlemsfrågor 
Ihop med arbetsdagen gick delar av styrelsen en runda i området och kontrollerade lotternas skötsel, 
enligt ordningsreglerna. Anders har lyckats nå flertalet: någon lånar ut del av lott till nästa i kölistan 
och någon har sagt upp sin lott. 
 

Åtgärdslistan  ‐  Kajsa mailar ut. 

Catarina söker vidare och köper utvändig belysning till dörr till bod och hönshus, som går på solcell 
och har rörelsevakt. 
 

Arbetsgrupper i framtiden 
Anders har gjort ett utkast om upplägg och principer för gemensamma arbeten, enligt beslut på 
medlemsmöte. Efter eldfesten mailar Anders ut till styrelsen. 
 

Kursen i höst   måndag 21 och 28 nov kl 18‐20 
Med Åke Wikström. Kajsa skickar ut påminnelse till medlemmar samt bjuder in odlare i närliggande 
odlingsföreningar. Anders sammanställer anmälningar samt inskickade ”föreläsningsämnen”. 
Fika serveras, Eva‐Britt köper och vi fixar. 
 

Avtalet med fastighetsförvaltningen 
Kajsa skriver under avtalet samt skickar in kontaktuppgift (endast vår mailadress, inget telefonnr). 
 

Eldfesten     måndag 5 dec 17:30 
Lokalen är bokad. Eva‐Britt köper korv, glögg mm och vi fixar. 
 

Övriga frågor 
Årsmöte    lördag 4 mars 13:00 
Anders har bokat lokal kl 12:00 ‐ 17:00. Kallelse skall gå ut senast sex veckor innan. 
 
Mötets avslutades.               /Maria H 


